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Protokół Nr   I/2010 

z I sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

 

w dniu 1 grudnia 2010 r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 12
10

 

 

Skład Rady: 15 osób, obecni 15 osób,  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

4. Teresa Michalska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej, 

5. Jan Manaches – mieszkaniec gminy. 

6. sołtysi wg załączonej list obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

I część: (prowadzi radny najstarszy wiekiem - art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie 

gminnym) 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja  Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  Pani Teresy Michalskiej 

o wynikach wyborów. 

3. Rozdanie zaświadczeń stwierdzających wybór radnego. 

4. ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

 

II część: (prowadzi wybrany przewodniczący Rady) 

8. Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

12. Podjęcie uchwały  w sprawie powołania Komisji Edukacji i Spraw Społecznych. 

13. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1: 

Otwarcie obrad. 

 

 Radny najstarszy wiekiem Pan Jerzy Tichanowicz o godz. 10.05 otworzył I sesję Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku VI kadencji (2010-2014). Po przywitaniu radnych i gości 

oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Odczytał proponowany 

porządek obrad.  

 

 

Ad: 2: 

Informacja  Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  Pani Teresy Michalskiej 

o wynikach wyborów. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Teresa Michalska odczytała informację 

o wynikach wyborów na radnych, przeprowadzonych w dniu 21 listopada 2010r., która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3: 

Rozdanie zaświadczeń stwierdzających wybór radnego. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Teresa Michalska rozdała nowo 

wybranym zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Złotym Stoku VI kadencji 

2010-2014 r. 
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Ad 4: 

ZłoŜenie ślubowania przez radnych. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej, Pani Teresa Michalska odczytała treść art. 23a 

ust 1 ustawy z dnia 8 marca 19990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2001 r. 

Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.):  

 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.", po czym wyczytywani kolejno radni powstali i wypowiedzieli słowo 

„ślubuję”, jedna radna dodała „Tak mi dopomóŜ Bóg”. 

 

Ad. 5: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Jerzy Tichanowicz odczytał zaproponowany porządek obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek. 

 

Ad. 6: 

Wybór Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących. 

 

Rada Miejska zaproponowała ze swojego grona następujących członków Komisji 

Skrutacyjnej, którzy wyrazili zgodę na pracę w tej komisji: 

1. Marta śurawiak –14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – M. śurawiak, 

2. Alicja Szlachta - 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – A. Szlachta, 

3. Ryszard Rosiński - 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – R. Rosiński. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie  (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

skład Komisji Skrutacyjnej. 
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Komisja Skrutacyjna wyłoniła ze swojego grona Pana Ryszarda Rosińskiego na 

Przewodniczącego. 

 

Ad. 7: 

Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

 

Pan Stanisław Braszka zaproponowała Pana Rafała Becelę jako kandydata na 

Przewodniczącego Rady, który wyraził na to zgodę. 

Pani Maria Znamirowska zgłosiła Pana Adama Grygiela, który zgodził się na kandydowanie. 

 

Pan Ryszard Rosiński zaproponowała Pana Jerzego Tichanowicz, który nie wyraził zgody na 

kandydowanie. 

 

Pana Rafał Becela zgłosił jako kandydata Pana Andrzeja Rapacza, który odmówił. 

 

J. Tichanowicz  poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy kandydatów i przyjęcie 

tym samym kandydatur radnych, którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 

Rada Miejska jednogłośnie zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Złotym Stoku. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Ryszard Rosiński zapoznał Radnych z wzorem 

karty do głosowania: 

 

Wybór Przewodniczącego  Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

 

Imię i nazwisko 

kandydata 
Głos za Głos Przeciw 

Głos 

wstrzymujący 
 

Rafał Becela 

   

 

Adam Grygiel 

   

 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej oznajmił, Ŝe wybór następuje bezwzględną 

większością głosów, która wynosi 8. Na karcie moŜna postawić jeden krzyŜyk, dla waŜności 

głosu.  
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Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie odczytując protokół Nr 1/2010, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  Poszczególni kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

1. Rafał Becela –11 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 

2. Adam Grygiel – 2 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

3.Wśród wszystkich głosów 2 były niewaŜne. 

 

W związku z tym Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za), w głosowaniu 

tajnym podjęła uchwałę Nr I/1/10 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Złotym Stoku. 

 

Po podjęciu uchwały w sprawie wybory Przewodniczącego Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

Pan Rafał Becela przewodniczył obradom. 

 

Ad. 8: 

Wybór dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

 

Pan J. Tichanowicz zaproponował Pana Andrzeja Rapacza, jako kandydata na 

Wiceprzewodniczącego, który wyraził na to zgodę. 

 

Pani K. Grzech zaproponowała Pana Łukasza Karskiego, który się zgodził. 

 

W. Król zaproponował Pana Adama Grygiela, który odmówił. 

 

J. Tichanowicz złoŜył wniosek o zamkniecie listy kandydatów, po czym został on poddany 

przez Przewodniczącego Rady pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) zamknęła 

listę kandydatów na Wiceprzewodniczących.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej oznajmił, Ŝe wybór następuje bezwzględną 

większością głosów, która wynosi 8. Na karcie moŜna postawić dwa krzyŜyki, dla waŜności 

głosu oraz zapoznał Radnych z wzorem karty do głosowania. 
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Wybór Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

 

Imię i nazwisko 

kandydata 
Głos za Głos Przeciw 

Głos 

wstrzymujący 
 

Andrzej Rapacz 

   

 

Łukasz Karski 

   

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie odczytując protokół Nr 2/2010, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  Poszczególni kandydaci otrzymali następującą 

liczbę głosów: 

1) Andrzej Rapacz –14 głosów za, 0 przeciw, 1wstrzymujący, 

2) Łukasz Karski – 12 głosów  za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące. 

 

W związku z tym Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów w głosowaniu tajnym  

podjęła uchwałę Nr I/2/10 w sprawie wyboru dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

w Złotym Stoku. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Ze zgromadzonych wyłoniono skład osobowy Komisji Rewizyjnej: 

1) Stanisław Braszka – 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący (S. Braszka), 

2) Wojciech Król - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący (W. Król), 

3) Ryszard Rosiński - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący (R. Rosiński), 

4) Zbigniew Śleziak - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący (Z. Śleziak), 

5) Marta śurawiak - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący (M. śurawiak). 

 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybrano Pana Wojciecha Króla (14za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący – W. Król) a na jego Zastępcę Pana Ryszarda Rosińskiego (14 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący – R. Rosiński). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr I/3/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Ad. 10: 
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Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

 

Ze zgromadzonych wyłoniono skład osobowy Komisji Rewizyjnej: 

1) Jerzy Tichanowicz - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący- J. Tichanowicz, 

2) Andrzej Rapacz - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – A. Rapacz, 

3) Krystyna Grzech - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – K. Grzech, 

4) Alicja Szlachta - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący A. Szlachta, 

5) Maria Znamirowska – 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 

6) Ryszard Rosiński - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – R. Rosiński, 

7) Łukasz Karski - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – Ł. Karski. 

 

Na Przewodniczącego Komisji BudŜetowej wybrano Pana Andrzeja Rapacza (14 za, 

0 przeciw, 1 wstrzymujący – A. Rapacz) a na jego Zastępcę Pana Ryszarda Rosińskiego 

(14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – R. Rosiński). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr I/4/10 w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

 

Ze zgromadzonych wyłoniono skład osobowy Komisji Rewizyjnej: 

1) Adam Grygiel - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – A. Grygiel, 

2) Krystyna Grzech - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – K. Grzech, 

3) Dariusz Maziakowski - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący - D. Maziakowski, 

4) Andrzej Rapacz - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – A. Rapacz, 

5) Jerzy Tichanowicz - 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – J. Tichanowicz, 

6) Maria Znamirowska – 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 

7) Zbigniew Śleziak -14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – Z. Śleziak. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Gospodarki wybrano Pana Adama Grygiela (14 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący – A. Grygiel) a na jego Zastępcę Panią Krystynę Grzech (14 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący – R. Rosiński). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr I/5/10 w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 
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Radny A. Rapacz opuścił obrady (11.20). 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały  w sprawie powołania Komisji Edukacji i Spraw Społecznych. 

 

Ze zgromadzonych wyłoniono skład osobowy Komisji Rewizyjnej: 

1) ElŜbieta Ruszkowska - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – E. Ruszkowska, 

2) Marta śurawiak - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – M. śurawiak, 

3) Stanisław Braszka - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – S. Braszka, 

4) Adam Grygiel - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – A. Grygiel, 

5) Alicja Szlachta - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – A. Szlachta, 

6) Wojciech Król - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – W. Król, 

7) Dariusz Maziakowski - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – D. Maziakowski, 

8) Łukasz Karski - 13 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący – Ł. Karski. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Edukacji i Spraw Społecznych wybrano Panią ElŜbietę 

Ruszkowską (13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – E. Ruszkowska) a na Zastępcę Pana 

Dariusza Maziakowskiego (13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący – D. Maziakowski). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 

1 nieobecny – A. Rapacz) podjęła uchwałę Nr I/6/10 w sprawie powołania Komisji Edukacji 

i Spraw Społecznych. 

 

Ad. 13: 

Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej 

 

1. Pismo z dnia 03 listopada 2010r. z Biura Rzecznika Praw Obywatelskich znak RPO-

645711-XX-10/MB w sprawie umieszczenie Pana A. Kokoszki w Domu Pomocy 

Społecznej oraz odpowiedź Burmistrza Złotego Stoku z dnia 22.11.2010r.  

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe Pan Aleksy Kokoszka ma opiekuna w osobie swojej siostry, która 

próbuje go umieścić w Domu Pomocy Społecznej. Ośrodek Opieki Społecznej prowadzi tę 

sprawę do dnia dzisiejszego i kaŜdorazowo wydaje decyzję odmowną, argumentując, Ŝe jest 
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to rodzina majętna, a Pan Kokoszka jest współwłaścicielem domu. OPS próbował umieścić 

Pana A. Kokoszkę w Zakładzie Opiekuńczo – Leczniczym, jednak jego opiekun prawny nie 

wyraził na to zgody, upierając się, Ŝe naleŜy podopiecznego umieścić w Domu Pomocy 

Społecznej. RóŜnica miedzy DPS a ZOL jest taka, Ŝe po umieszczeniu w ZOL-u gmina nie 

musi ponosić Ŝadnych dodatkowych kosztów, poniewaŜ renta zainteresowanego jest 

wystarczająca na pokrycie tego wydatku, natomiast w DPS gmina musiałaby dopłacać do 

pobytu Pana Kokoszki. Obecnie miesięczny koszt utrzymania w Podzamku wynosi 

ok. 2.300 zł, z czego gmina musiałaby w granicach 1.500-1.600 zł miesięcznie dopłacać. 

W budŜecie mamy na całość zasiłków celowych w OPS ok. 1.000 zł miesięcznie dla 

wszystkich naszych podopiecznych. Samorządowe Kolegium Odwoławcze kaŜdorazowo 

uchylało decyzję i przekazywało do ponownego rozpatrzenia, a OPS utrzymywało nadal 

swoja decyzję. Obecnie SKO podjęło decyzję o umieszczeniu Pana Aleksego Kokoszki 

w DPS. Mimo interwencji Pani Dudały u Ministra oraz Rzecznika Praw Obywatelskich 

poprzednia Rada Miejska nie zaplanowała w budŜecie na 2010r. na ten cel środków. Obecna 

Rada stanie przed dylematem, czy w 2011r. zaplanować te środki. Z punktu formalno – 

prawnego Pana Aleksy Kokoszka posiada decyzję o umieszczeniu w DPS, wydaną przez 

SKO, zatem nie ma konieczności wydawania jej przez OPS. 

 

J. Tichanowicz zapytał się, czy jesteśmy zorientowani, jaki udział ma Pan Kokoszka 

w majątku? Burmistrz oznajmił, Ŝe nie wie, ale wynika to oświadczenia majątkowego 

współwłaściciela, Ŝe ma udział.   

 

J. Tichanowicz stwierdził, Ŝe jeśli Pan Kokoszka zostanie umieszczony w DPS, to pozostanie 

tam juŜ do końca Ŝycia.  

 

2. Pismo z dnia 17.11.21010r. od EnergiaPro S.A. oddział w Wałbrzychu, Rejon Obsługi 

w DzierŜoniowie w sprawie przyłączenia zasilania mieszkania Pani Teresy Rowińskiej. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe do podłączenia energii elektrycznej naleŜy posiadać tytuł prawny do 

lokalu. 

 

3. Pismo z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie zimowego 

utrzymania dróg krajowych.  
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Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z treścią pisma. 

 

− Zapytania i wolne wnioski. 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe w sekretariacie UM złoŜył pisemną interpelację dotyczącą 

budowy miejskiego stawu, do której dołączył zarzuty internautów. Zaproponował 

przeprowadzenie kontroli. Burmistrz zapewnił, Ŝe jest Inspektor Budowlany oraz Kierownik 

Budowy, którzy pilnują, Ŝeby inwestycja przebiegała zgodnie z projektem. 

 

 

Ad. 14: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Becela 

o godz. 12
10

 zamknął I sesję Rady Miejskiej w Złotym Stoku. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

Przewodniczący Rady 

 

  /-/ Rafał Becela 


